
BR.0002.16.2024.AB 

PROTOKÓŁ NR  X / 24 

 

Z SESJI RADY POWIATU ZAWIERCIAŃSKIEGO 

 

z dnia 19 grudnia 2024 roku 
 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Zawierciu pod 

przewodnictwem Przewodniczącego Rady Powiatu Jarosława Kleszczewskiego. Początek 

obrad – godzina 12.05.     

 

Obecni: 

 

Radni powiatu zawierciańskiego, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności. 

 

Radni nieobecni: 

 

Małgorzata Machura 

Zbigniew Rok 

  

Spoza grona Rady obecni byli: 

 

Skarbnik Powiatu Halina Mackiewicz, Sekretarz Powiatu Tomasz Dzierżanowski, radca 

prawny Dagmara Kokowska-Smok, dyrektorzy jednostek organizacyjnych powiatu oraz 

naczelnicy  wydziałów, biur i samodzielnych referatów Starostwa Powiatowego w Zawierciu 

i inni, zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności.  

 

 

Ad.1.) 

 

Obrady sesji otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski. Na podstawie 

listy obecności stwierdził dostateczną liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 

uchwał, a tym samym prawomocność X sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego. Powitał 

radnych, Zarząd Powiatu ze Starostą Teresą Muchą-Popiel oraz gości, biorących udział  

w posiedzeniu, dziękując im za przybycie. Powitał również internautów, oglądających obrady 

dzisiejszej sesji w formie online. Poinformował, że transmisja online jest dostępna pod 

adresem: https://posiedzenia.pl/powiatzawiercianski oraz na stronie internetowej Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu i w Biuletynie Informacji Publicznej.  

  

 

Ad.2.) 

 

Radni nie zgłosili uwag do przekazanego w materiałach sesyjnych porządku obrad sesji.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że otrzymał wniosek 

Zarządu Powiatu w sprawie rozszerzenia porządku obrad sesji o punkt w brzmieniu: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LXX/684/24 z dnia 29 lutego 

2024 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 
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Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań Powiatu Zawierciańskiego w 2024 

roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych”. 

 

W uzasadnieniu wniosku wskazano, że analiza bieżącej dynamiki wydatkowania środków 

PFRON na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

wykazała potrzebę dokonania zmian w  ramach przyznanego powiatowi zawierciańskiemu 

limitu środków na 2024 rok. Proponowane przesunięcia środków pozwolą na ich optymalne 

wykorzystanie do końca bieżącego roku. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że ten projekt uchwały będzie 

rozpatrywany w pkt 17 porządku obrad.   

 

W związku z koniecznością zachowania terminu rozpatrzenia skargi przekazanej do 

Przewodniczącego Rady Powiatu przez Urząd Marszałkowski Województwa Śląskiego   

w Katowicach w dniu 9 grudnia 2024 roku celem rozpoznania i załatwienia według 

kompetencji przysługujących organowi stanowiącemu Przewodniczący Rady Powiatu 

Jarosław Kleszczewski złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt w brzmieniu: 

„Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi”. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.    

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski ustalił, że ten projekt uchwały będzie 

rozpatrywany w pkt 18 porządku obrad. Jednocześnie poinformował, że w związku z 

wprowadzonymi zmianami kolejność poszczególnych  punktów porządku obrad zmienia się 

odpowiednio. W celu usprawnienia prowadzenia sesji  porządek obrad po zmianach został 

przekazany radnym w wersji papierowej. 

 

Porządek obrad sesji po zmianach przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zgłaszanie uwag do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu Nr IX/24 z dnia 28 listopada 2024 roku.   

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok.    

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

lata 2024 – 2029.   

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 

– 2029.   

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2025 rok.   

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu 

pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2025 rok.   

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2025 rok.   

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2023-2030. 
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu za lata 2022-2023 z 

realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020 – 

2023”.   

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/191/19 z dnia 30 

grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Statutu Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu.   

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu aktywów trwałych w postaci lokalu użytkowego na nieruchomości będącej 

własnością powiatu zawierciańskiego.   

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie złożenia do Ministra Obrony Narodowej 

wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach 

oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego.   

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  złożenia do Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym  

w Liceum Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika w Zespole Szkół w Porębie oraz 

zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu mundurowym.    

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXX/684/24 z dnia  

29 lutego 2024 roku w sprawie ustalenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań powiatu 

zawierciańskiego w 2024 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych.    

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.   

19. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o pracy między sesjami i otrzymywanej 

korespondencji. 

20. Interpelacje i zapytania radnych.   

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie sesji. 

 

 

Ad.3.) 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przekazany radnym w wersji elektronicznej.  

 

Wobec brak uwag ze strony radnych w wyniku przeprowadzonego głosowania protokół  

Nr IX/24 z dnia 28 listopada 2024 roku został przyjęty  jednogłośnie, czyli przy 20 głosach 

„za”.    

 

 

Ad.4.) 

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie od poprzedniej sesji przedstawiła 

Starosta Teresa Mucha-Popiel.   
 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył posiedzenia w dniach: 28 listopada,  

3 grudnia, 12 grudnia i 17 grudnia br. zajmując się m.in. następującymi sprawami: 

 

➢ podjął uchwały w sprawach:  

– zmian w budżecie powiatu na 2024 roku i zmian w planie finansowym; 

– zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2029; 
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– zmiany uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego wydatków finansowanych 

środkami z Funduszu Pomocy oraz z Rządowego Funduszu „Polski Ład”; 

– przystąpienia do realizacji i wyznaczenia jednostek powiatu do przygotowania 

wniosków i wystąpień w ramach programu „Wyrównywania różnic między regionami 

III” na 2025 rok; 

– wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie zbędnego i zużytego mienia ruchomego 

na rzecz jednostek organizacyjnych powiatu zawierciańskiego; 

– harmonogramu pracy Zarządu Powiatu Zawierciańskiego na I półrocze 2025 roku; 

– zmian Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Zawierciu; 

– udzielenia dotacji celowej na dofinasowanie zakupu samochodu przystosowanego do 

przewozu osób niepełnosprawnych na potrzeby Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Łazach. 

  

➢ zapoznał się: 

– z uchwałami Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Katowicach w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie budżetu na 2025 

rok – wszystkie opinie wydane w powyższym zakresie  przez organ nadzoru są 

pozytywne; 

– z informacjami o dokonanych zmianach między paragrafami w planie finansowym 

wydatków rachunku dochodów własnych na 2024 r rok Zespole Szkół im. generała 

Józefa Bema w Zawierciu, w Zespole Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego  

w Łazach oraz w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Zawierciu. 

 

➢ przyjął informacje:   

– dotyczące organizacji publicznego transportu zbiorowego, zamówień publicznych 

realizowanych przez Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu, stowarzyszeń 

funkcjonujących na terenie powiatu zawierciańskiego; 

– na temat wyników konsultacji społecznych projektu „Program Ochrony Zdrowia 

Psychicznego dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2023-2030. 

 

➢ zajmował się sprawą związaną z remontem wiaduktu nad linią kolejową nr 4 Grodzisk 

Mazowiecki – Zawiercie CMK w ciągu drogi powiatowej nr 1783 S w miejscowości 

Zawada Pilicka.  

  

➢ omówił i przyjął materiały wraz z projektami uchwał Rady Powiatu, które są przedmiotem 

obrad obecnej sesji. 

 

Ponadto poinformowała, że przedstawiciele Zarządu Powiatu brali udział w następujących   

uroczystościach i wydarzeniach: 

  

− w dniu 29 listopada br. – w  otwarciu Mediateki w Porębie znajdującej się w budynku 

Miejskiego Ośrodka Kultury; 

− w dniu 1 grudnia br. – w uroczystej Przysiędze Wojskowej Żołnierzy 13 Śląskiej 

Brygady Obrony Terytorialnej;  

− w dniu 4 grudnia br. – w XXV posiedzeniu Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego oraz Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

−  w dniu 5 grudnia br. – w podpisaniu umowy z firmą SAFEGE S.A.S. oddział w Polsce 

dotyczącej opracowania karty informacyjnej przedsięwzięcia wraz z pozyskaniem decyzji 

o środowiskowych uwarunkowaniach dla zadania pn.: „Scalanie gruntów rolnych we wsi 

Rokitno Szlacheckie, gmina Łazy, Powiat Zawierciański” oraz w spotkaniu  
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z przedstawicieli samorządów, kół łowieckich z terenu całego powiatu, nadleśnictw oraz 

lekarzy weterynarii poświęcone problemowi wzrostu populacji dzików i ich migracji  na 

obszary miejskie;  

− w dniu 6 grudnia br.  – w uroczystym spotkaniu z okazji obchodzonego Dnia Górnika 

zorganizowanym przez Przedsiębiorstwo Produkcyjno-Usługowo- Handlowe DOLOMIT 

Kopalnia "Ząbkowice" S.A. oraz w sesji Zgromadzenia Ogólnego Śląskiego Związku 

Gmin i  Powiatów; 

− w dniu 10 grudnia br. – w posiedzeniu Zarządu Oddziału Powiatowego Związku 

Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Zawierciu oraz Komisji Rewizyjnej, a także w 

podpisaniu porozumienia pomiędzy Powiatem Zawierciańskim a ARK Agencją Pracy w 

Zawierciu na rzecz rozwoju ekonomii społecznej na terenie powiatu zawierciańskiego. 

Porozumienie zawarte zostało w związku z realizacją projektu „OWES Subregionu 

Centralno-Wschodniego 2024-2029” i jest współfinansowane ze środków Unii 

Europejskiej z Europejskiego Funduszu Społecznego Plus oraz budżetu Państwa  

w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Śląskiego 2021-2027; 

− w dniu12 grudnia br.– w Jubileuszu XX– lecia Działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Łazach; 

 

Ponadto członkowie Zarządu Powiatu uczestniczyli w spotkaniach świąteczno – 

noworocznych, które tradycyjnie były także okazją do wymiany poglądów i podsumowań 

kończącego się roku.  

 

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag i zapytań ze strony radnych. 

 

 

Ad.5.)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że autopoprawki do 

projektów uchwał w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2024 rok oraz w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2029, przyjęte przez Zarząd Powiatu  

w dniu 17 grudnia br. zostały przekazane radnym drogą mailową.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. jednogłośnie, 

przy 7 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2024 rok wraz z autopoprawką Zarządu Powiatu. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/94/24 w sprawie  

zmian w budżecie powiatu na 2024 rok, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.         

 

  

Ad.6.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. jednogłośnie, 

przy 7 głosach „za”  zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2029 wraz z autopoprawką Zarządu 

Powiatu. Proponowane zmiany są odzwierciedleniem zmian wprowadzonych do budżetu 

powiatu uchwałą, przyjętą przez Radę Powiatu w poprzednim punkcie porządku obrad. 
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/95/24 w sprawie  

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024 – 2029, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty przy 20 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”.   

 

 

Ad.7.) 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że Uchwałą  

Nr 4200/VII/174/2024 z dnia 5 grudnia 2024 roku VII Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Katowicach wydał pozytywną opinię o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Zawierciańskiego projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 

2029. Przedmiotowa uchwała, przekazana wszystkim radnym w materiałach sesyjnych, zawiera 

szczegółowe uzasadnienie przyjętego przez Kolegium RIO stanowiska.  

Powyższy projekt uchwały na posiedzeniach w miesiącu listopadzie br. uzyskał pozytywne opinie 

stałych Komisji następującym stosunkiem głosów: Komisji Edukacji – jednogłośnie, czyli przy  

5 głosach „za”, Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu – przy 4 głosach „za” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska – przy 1 głosie 

„za” i 2 głosach „wstrzymujących się”,  Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej – jednogłośnie, 

czyli przy 6 głosach „za” oraz Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej – przy 2 głosach 

„za” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Przedstawione opinie, potwierdzone odpisami Przewodniczących Komisji stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.  

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/96/24 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2029 w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty przy 15 głosach „za” i 6 głosach „wstrzymujących się”. 

 

  

Ad.8.)    

 
Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformował, że VII Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w Uchwałach Nr 

4200/VII/172/2024 i Nr 4200/VII/173/2024 z dnia 5 grudnia br. zawarł pozytywną opinię  

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Zawierciańskiego projekcie uchwały budżetowej 

powiatu zawierciańskiego na 2025 rok oraz zaopiniował pozytywnie możliwość 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na rok przyszły. 

Wymienione uchwały, przekazane wszystkim radnym w materiałach sesyjnych, zawierają 

szczegółowe uzasadnienie stanowiska wyrażonego przez Kolegium RIO.   

 

Projekt uchwały w sprawie budżetu powiatu na 2025 rok na posiedzeniach w miesiącu 

listopadzie br. uzyskał pozytywne opinie stałych Komisji następującym stosunkiem głosów: 
Komisji Edukacji – jednogłośnie, czyli przy 5 głosach „za”, Komisji Rozwoju i Promocji 

Powiatu – przy 4 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska – przy 1 głosie „za” i 2 głosach „wstrzymujących się”,  Komisji Zdrowia 

i Pomocy Społecznej – jednogłośnie, czyli przy 6 głosach „za” oraz Komisji Budżetu  

i Infrastruktury Technicznej – przy 2 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 

Przedstawione opinie, potwierdzone odpisami Przewodniczących Komisji stanowią załącznik 

nr 2 do protokołu. 
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Gabriel Dors (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Panie Przewodniczący, pani Starosto, szanowni państwo. Ten budżet 257 milionów jest do 

tej pory największym budżetem powiatu, jaki sobie zapamiętałem od początku jego istnienia. 

Natomiast słyszałem, że jakiś tam jest minus na temat tego kredytu, który tam jest na  

3 miliony 300. To nie jest też – uważam – żadna przeszkoda, ponieważ w poprzednich latach 

też zakładaliśmy wzięcie kredytu, a w sumie na samym końcu wychodziło, że nie było 

potrzeby brania tego kredytu. Także budżet się spina i o to wszystkim chodzi. Natomiast mnie 

zaniepokoiła zupełnie inna rzecz. Najwyższy budżet 257 milionów, natomiast wydatki na 

inwestycje tylko 17% - 44 miliony. Jak przejrzałem sobie poprzednie lata, to było około 30% 

wydatków na inwestycje z całości budżetu, a raz w jednym roku nawet przekroczyło te 30%, 

a teraz tylko 17%. Rozumiem, że są inwestycje, które trzeba skończyć i one są właśnie 

wpisane w ten budżet, dlatego one są ważne i wiadomo, że są też plany, które trzeba 

zrealizować lub zalecenia Wojewódzkiego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego i to jest 

normalne. Fundusze, z jakich się korzysta w tym budżecie, są to zewnętrzne, przeważnie są to 

środki krajowe jeszcze z budżetu, jeszcze Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych, Rządowy 

Fundusz Rozwoju Dróg czy z Funduszu Polski Ład. I właśnie czego mi brakuje w tym 

budżecie. Pamiętam jakieś półtora roku temu obecny premier na jednym z wystąpień 

powiedział, że środki z KPO odblokuje na drugi dzień po zwycięskich wyborach. Minęło 

troszeczkę i nie widać tego. Ja rozumiem, że w tym naszym budżecie nie ma tych środków, 

ale rozumiem, że jednak te środki nie wpłynęły, bo na pewno Zarząd by je pozyskał. Ja 

rozumiem, że zawsze możemy ten budżet nowelizować. Jeżeli się pojawią takie środki, to 

na pewno Zarząd skorzysta z takiej okazji. Dziękuję”.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Ja tylko od siebie dodam, że rzeczywiście nie uwzględnia to środków które będą, ale szereg 

założeń w tym budżecie jest takich, abyśmy tworzyli projekty, abyśmy mogli wielokrotnie –  

mam nadzieję – w przyszłym roku nowelizować budżet i liczymy, że tych środków będzie 

jeszcze więcej i że ten budżet będzie jeszcze wyższy niż zakładamy w chwili obecnej”. 

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/97/24  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2025 rok, w wyniku przeprowadzonego 

głosowania został przyjęty przy 14 głosach „za” i 7 głosach „wstrzymujących się”. 

  

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski pogratulował Staroście przyjęcia 

przez Radę przyszłorocznego budżetu.  

 

 

Ad.9.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przypomniał, że projekt uchwały 

rozpatrywany w tym punkcie porządku obrad, został opracowany zgodnie z § 10 ust. 1 Statutu 

Powiatu Zawierciańskiego.  W roku przyszłym zaplanowanych zostało 12 sesji Rady Powiatu 

w dniach: 30 stycznia, 27 lutego, 27 marca, 24 kwietnia, 29 maja, 26 czerwca, 31 lipca,  

28 sierpnia, 25 września, 30 października, 27 listopada, 18 grudnia. Uchwała określiła 

również tematy wiodące każdej z sesji. Projekt ten na posiedzeniach w grudniu br. 

jednogłośnie uzyskał pozytywne opinie stałych Komisji działających w Radzie. 



8 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/98/24 w sprawie  

ustalenia terminów sesji i uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2025 

rok, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.     

 

 

Ad.10.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski oświadczył, że plany pracy stałych 

Komisji na rok przyszły zostały opracowane i przyjęte na posiedzeniach w listopadzie br. 

Zgodnie  z § 52 ust. 1 Statutu Powiatu Zawierciańskiego plany pracy Komisji podlegają 

zatwierdzeniu przez organ stanowiący. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/99/24 w sprawie  

zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Zawierciańskiego na 2025 rok,  

w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy  

21 głosach „za”.         

 

 

Ad.11.) 

 

Wiceprzewodnicząca Danuta Nowicka poinformowała, że Komisja Zdrowia i Pomocy 

Społecznej omawiała projekt uchwały ujętej w tym punkcie porządku obrad na posiedzeniach 

w dniach 17 i 19 grudnia 2024 roku. Program Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2023-2030 został opracowany zgodnie z wytycznymi zawartymi 

Narodowym Programie Zdrowia Psychicznego na lata 2023-2030. Jest dokumentem  

o charakterze programowym w zakresie lokalnej polityki zdrowotnej, ukierunkowującym 

działania samorządu w obszarze zdrowia psychicznego. Program określa najistotniejsze 

elementy polityki społecznej, pomocy społecznej i polityki zdrowotnej, wyznacza kierunki  

działań w zakresie organizacji opieki psychiatrycznej na terenie powiatu zawierciańskiego 

oraz przedstawia propozycję działań zwiększających dostępność i zmniejszających 

nierówności w dostępie do różnych form środowiskowych psychiatrycznej opieki zdrowotnej. 

Kierowany jest do mieszkańców powiatu w różnym wieku, zmagających się z różnorodnymi 

problemami, zaburzeniami i chorobami psychicznymi. Działaniami Programu objęte są 

również osoby znajdujące się w otoczeniu osób chorych: rodziny, środowisko lokalne oraz 

członkowie wszelkich grup zawodowych świadczących szeroko rozumianą pomoc. 

Realizatorami działań wynikających z Programu będzie samorząd powiatowy oraz samorządy 

gminne z terenu powiatu, podmioty lecznicze, jak również organizacje pozarządowe. 

Konsultacje społeczne dotyczące Programu zostały przeprowadzone w okresie od 21 

listopada do 1 grudnia br. w formie zapytania ankietowego poprzez formularz konsultacyjny 

dostępny na stronie internetowej Starostwa. Podczas konsultacji nie zgłoszono żadnych 

uwag i opinii do konsultowanego dokumentu. W związku z uwagami zgłoszonymi 

do Programu w trakcie posiedzenia w dniu 17 grudnia br. członkowie Komisji zobowiązali 

wydział merytoryczny do wprowadzenia stosownych zmian w treści tego dokumentu. Po 

uwzględnieniu uwag Komisji przedmiotowy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie na posiedzeniu w dniu 19 grudnia. Opinia została wydana jednogłośnie czyli przy 

5 głosach za. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/100/24 w sprawie  

przyjęcia „Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 
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2023-2030”, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 20 głosach „za”.         

 

 

Ad.12.) 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Wojciech Siejka 

poinformował, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 16 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 3 głosach „za” pozytywnie zaopiniowała raport za lata 2022-2023 z realizacji 

Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Zawierciańskiego na lata 2020 – 2023”. 

W raporcie z realizacji Programu przedstawione zostały działania realizowane w ramach 

celów i priorytetów przyjętych w Programie. Głównymi zadaniami realizowanymi na 

obszarze powiatu były działania związane z modernizacją, przebudową i remontami dróg, 

które wpisują się w ochronę powietrza oraz ochronę przed hałasem. Największa ilość 

podjętych działań dotyczyła edukacji ekologicznej, w szczególności wśród dzieci i młodzieży, 

poprzez udział w olimpiadach ekologicznych, akcjach czy projektach. Wpływ na jakość 

powietrza mają również działania z zakresu termomodernizacji obiektów użyteczności 

publicznej, jak również przeciwdziałanie tzw. „niskiej emisji”. Zarówno powiat jak i gminy 

przeprowadziły wiele działań termomodernizacyjnych. W ramach ograniczenia niskiej emisji 

praktycznie w każdej gminie powiatu udało się wprowadzić system dotacji do wymiany 

niskosprawnych kotłów na paliwo stałe. Zamontowano instalacje fotowoltaiczne zarówno na 

budynkach użyteczności publicznej  i w indywidualnych gospodarstwach. Realizowany był 

program usuwania i unieszkodliwiania azbestu z indywidualnych gospodarstw domowych.   

W celu ograniczenia emisji komunikacyjnej podjęto działania w ramach wspierania rozwoju 

transportu rowerowego oraz rozwoju komunikacji publicznej. W ramach ochrony gleb 

przeprowadzono rozpoznanie stanu zanieczyszczenia i zasobności gleb na terenie gminy 

Kroczyce. Środki na realizację zadań ujętych w Programie pochodziły m.in. z takich źródeł 

jak: środki własne powiatu, pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej, środki własne gmin, środki własne przedsiębiorstw, środki  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych czy środki z Rządowego Fundusz Rozwoju 

Dróg. Wszystkie podejmowane działania w połączeniu z realizacją zadań o charakterze 

edukacyjnym w dużej mierze przyczyniły się do poprawy jakości środowiska na obszarze 

powiatu zawierciańskiego.  

  

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/101/24 w sprawie  

przyjęcia „Raportu za lata 2022-2023 z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu 

Zawierciańskiego na lata 2020 – 2023”, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.             

 

 

Ad.13.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 7 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały zmieniającej Statut 

Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu.    

Proponowane zmiany w statucie jednostki wynikają m.in. z faktu utworzenia w strukturach 

Starostwa Samodzielnego Referatu Obsługi Projektu, który przejął część zadań realizowanych 

dotychczas przez CUW, jak  również z ujednoliceniem rzeczywistego zakresu obowiązków 

realizowanych przez jednostkę. 
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Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/102/24 w sprawie  

zmiany Uchwały Nr XVI/191/19 z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie uchwalenia Statutu 

Centrum Usług Wspólnych w Zawierciu, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.             

 

 

Ad.14.) 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury Technicznej Agnieszka Andrzejewska 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 18 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 7 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały rozpatrywanej w tym 

punkcie porządku obrad.  

Projekt dotyczy najmu pomieszczenia biurowego zlokalizowanego w budynku Starostwa 

Powiatowego w Zawierciu, dotychczasowym najemcą którego był Zespół Usług 

Projektowych. Obecna obowiązująca umowa najmu, zawarta na okres 2 lat, wygasa z dniem 

31 grudnia 2024 roku. Na chwilę obecną Zarząd Powiatu nie przewiduje zagospodarowania 

wskazanego lokalu użytkowego na własne cele statutowe, dlatego zasadne jest oddanie go  

w najem ze względu na wpływ do budżetu powiatu środków finansowych. Zgodnie 

przepisami ustawy o samorządzie powiatowym, jeżeli po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat strony zawierają kolejną umowę, przedmiotem której jest ta sama nieruchomość, 

wymagana jest uchwała organu stanowiącego. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/103/24 w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu aktywów trwałych w postaci lokalu 

użytkowego na nieruchomości będącej własnością powiatu zawierciańskiego, w wyniku 

przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.             

 

 

Ad.15.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Paweł Chmura poinformował, że członkowie Komisji na 

posiedzeniu w dniu 12 grudnia br. jednogłośnie, czyli przy 6  głosach „za” zaopiniowali 

pozytywnie projekt uchwały ujęty w tym punkcie porządku obrad. 

Utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole 

Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach wymaga zezwolenia Ministra Obrony 

Narodowej, udzielanego w drodze decyzji administracyjnej. Wniosek należy złożyć do dnia 

31 stycznia roku szkolnego poprzedzającego rok szkolny, w którym oddział ma rozpocząć 

działalność. Organ prowadzący zobowiązuje się do ponoszenia kosztów kształcenia 

przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych oddziałach 

szkoły. Uczniowie oddziału przygotowania wojskowego będą realizować podstawę 

programową dla szkolnictwa ogólnego oraz treści kształcenia programu szkolenia 

przygotowania wojskowego, które służyć będzie m.in.  rozwijaniu umiejętności przydatnych 

w służbie wojskowej, kształtowaniu postaw patriotycznych i obronnych wśród uczniów. 

Oddział przygotowania wojskowego pozwoli w powiecie zawierciańskim wzbogacić ofertę 

szkół ponadpodstawowych dla absolwentów szkół podstawowych. Rada Pedagogiczna 

Zespołu Szkół im. profesora Romana Gostkowskiego w Łazach pozytywnie zaopiniowała 

wniosek o utworzenie oddziału przygotowania wojskowego. 
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Jerzy Janoska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Chciałbym się zapytać kto był wnioskodawcą o utworzenie takiego profilu w szkole, czy to 

powiat czy grono pedagogiczne, rodzice – nie wiem – uczniowie. Bardzo prosiłbym tylko 

taką odpowiedź” 

 

Starosta Teresa Mucha – Popiel (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Naprawdę to były wspólne działania i wspólne pomysły. Rzeczywiście mieliśmy, tak w tej 

szkole, jak i drugiej szkole w Porębie, spotkania z wojskowymi, gdzie te dyskusje 

przekonały nas jako Zarząd i były rozmowy z Radą Pedagogiczną i po prostu to były takie 

wspólne decyzje”. (Paweł Chmura dodał, że w takich sprawach wnioskodawcą jest zawsze 

dyrektor szkoły).  

 

Jerzy Janoska (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja dziękuję i gratuluję, bo ja jestem zdecydowanym zwolennikiem tego profilu, tylko 

chciałem wiedzieć kto zainicjował takie powstanie. Dziękuję”.   

 

Wobec braku innych uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/104/24  

w sprawie  złożenia do Ministra Obrony Narodowej wniosku o zezwolenie na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół im. 

profesora Romana Gostkowskiego w Łazach oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów 

kształcenia w oddziale przygotowania wojskowego, w wyniku przeprowadzonego głosowania 

został  przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.              

 

 

Ad.16.) 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Paweł Chmura poinformował, że członkowie Komisji na 

posiedzeniu w dniu 12 grudnia br. jednogłośnie, czyli przy 6  głosach „za” zaopiniowali 

pozytywnie projekt uchwały rozpatrywany  w tym punkcie porządku obrad. 

Utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym im. Mikołaja 

Kopernika w Zespole Szkół w Porębie wymaga zezwolenia ministra właściwego do spraw 

wewnętrznych, udzielanego w drodze decyzji administracyjnej. Podobnie jak w przypadku 

poprzedniej uchwały wniosek należy złożyć do dnia 31 stycznia roku szkolnego 

poprzedzającego rok szkolny, w którym oddział ma rozpocząć działalność, a organ 

prowadzący będzie zobowiązany do ponoszenia kosztów kształcenia przekraczających 

wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych oddziałach szkoły. 

Utworzenie klasy mundurowej Straży Granicznej wynika z poszukiwań nowych możliwości 

kształcenia młodzieży licealnej zgodnie z zapotrzebowaniem rynku pracy. W Porębie 

planowane jest powstanie placówki z siłami Straży Granicznej, natomiast w Sosnowcu 

powoływany jest oddział Straży Granicznej. Również rozbudowa portu lotniczego w 

Katowicach - Pyrzowicach skutkuje zapotrzebowaniem kadrowym funkcjonującej tam 

placówki Straży Granicznej. Szkoła posiada odpowiednią bazę dydaktyczną. Utworzenie 

klasy mundurowej Straży Granicznej stwarza konkurencyjność w ofercie edukacyjnej dla 

uczniów klas VIII. Rada Pedagogiczna Zespołu Szkół w Porębie pozytywnie zaopiniowała 

wniosek o utworzenie oddziału.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski (treść wystąpienia w formie 

stenogramu): 

 

„Pozwolę sobie udzielić tego głosu. Uważam, że to też krok w dobrym kierunku, gdyż  

w dobie bezrobocia –  w naszym powiecie jest pewne bezrobocie – abyśmy mogli zatrudniać 

te osoby. Wiemy, że znajdą one miejsce pracy właśnie na lotnisku w Pyrzowicach, w nowo 

planowanym do otwarcia ośrodku, który będzie na terenie naszego powiatu, gdzie również 

będzie wymagane zabezpieczenie straży granicznej. To są jak gdyby pewne miejsca pracy na 

przyszłość, myślę, że dobrze płatne. Tą metodą możemy pozyskać zarówno uczniów, którzy 

by chcieli kształcić się w tym kierunku w naszym powiecie, jak i z powiatów ościennych, co 

poprawi sytuację ekonomiczną oświaty na terenie powiatu. Dziękuję” 

 

Paweł Chmura (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Ja od siebie chciałbym dodać jedną bardzo istotną rzecz, że gro środków zostanie 

przekazanych z Ministerstwa na funkcjonowanie tych klas, także koszty ponoszone przez   

prowadzący będą minimalne. Dziękuję”.   

 

Starosta Teresa Mucha – Popiel (treść wystąpienia w formie stenogramu): 

 

„Tak naprawdę to gro środków, to jest około 80%, także ten koszt nie będzie wielki plus to, 

że takie szkoły mundurowe są w powiatach ościennych i jeśli ci uczniowie, którzy 

potencjalnie w tej chwili uczestniczą i są uczniami szkół ościennych, powiatów ościennych, 

to będą zostawali u nas czyli ten dodatek edukacyjny, subwencja, będzie po prostu 

przekazywana do nas. Cieszę się, że pan radny jest akurat za, bo myślałam, że to jest 

oponowanie, dlaczego otwieram, ale myślę, że to jest takim plusem dla nas wszystkich 

będzie, zwłaszcza w dobie takich jednak trudności z dostosowaniem, z bezpieczeństwem. 

Dziękuję bardzo”.   

 

Po zamknięciu dyskusji projekt uchwały Nr X/104/24 w sprawie złożenia do Ministra Spraw 

Wewnętrznych i Administracji wniosku o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu 

mundurowym w Liceum Ogólnokształcącym im. Mikołaja Kopernika w Zespole Szkół  

w Porębie oraz zobowiązania do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale o profilu 

mundurowym, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  przyjęty jednogłośnie, czyli 

przy 21 głosach „za”.              

 

 

Ad.17.) 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Danuta Nowicka 

poinformowała, że członkowie Komisji na posiedzeniu w dniu 17 grudnia br. jednogłośnie, 

czyli przy 5 głosach „za” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały rozpatrywany w tym 

punkcie porządku obrad.   

Proponowane zmiany w limicie środków na poszczególne zadania, przygotowane w oparciu  

o bieżącą analizę zawartych umów i ponoszonych wydatków, mają na celu optymalne 

wykorzystanie środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

przyznanych powiatowi na 2024 rok. Projekt przewiduje m.in. zmniejszenie wydatków na 

likwidację barier architektonicznych i przeznaczenie tych środków na dofinansowanie 

zaopatrzenia w przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze, gdzie obserwowany jest 

największy napływ wniosków oraz na dofinansowanie likwidacji barier technicznych.  
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Pozytywna opinia Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych do 

przedmiotowej uchwały została wydana na posiedzeniu w dniu 13 grudnia br. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/106/24 w sprawie  

zmiany Uchwały Nr LXX/684/24 z dnia 29 lutego 2024 roku w sprawie ustalenia zadań  

i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań powiatu zawierciańskiego w 2024 roku z zakresu rehabilitacji zawodowej  

i społecznej osób niepełnosprawnych, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.              

 

 

Ad.18.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski oświadczył, że – jak już wcześniej 

informował –  skarga została przekazana do rozpatrzenia w dniu 9 grudnia br. Biorąc pod 

uwagę termin przekazania skargi do Rady Powiatu Zawierciańskiego oraz harmonogram 

pracy organu stanowiącego  nie jest możliwe rozpatrzenie skargi w terminie 1 miesiąca od 

dnia jej otrzymania z uwagi na konieczność przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego 

przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji celem ustalenia stanu faktycznego i prawnego 

spraw objętych skargą i merytorycznej oceny podnoszonych w niej zarzutów. W związku  

z powyższym przedłużenie terminu rozpatrzenia przedmiotowej skargi do dnia 31 stycznia 

2025 roku jest uzasadnione. 

 

Wobec braku uwag i zapytań ze strony radnych projekt uchwały Nr X/107/24 w sprawie  

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi, w wyniku przeprowadzonego głosowania został  

przyjęty jednogłośnie, czyli przy 21 głosach „za”.              

 

 

Ad.19.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski przedstawił informację o pracy 

między sesjami i otrzymywanej korespondencji: 

 

− w dniu 2 grudnia br. Urząd Miasta Knurów przekazał Uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

poparcia apelu Rady Miasta Rybnika dotyczącej sprzeciwu wobec przedwczesnego 

zamknięcia elektrowni Rybnik; 

− w dniu 6 grudnia br. wpłynęło rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego 

stwierdzające w całości nieważność uchwały  Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia  

31 października 2024 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży jako  

sprzecznej z przepisami ustawy o pomocy społecznej; 

− w tym samym dniu dostarczone zostało rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające 

nieważność  uchwały Rady Powiatu Zawierciańskiego z dnia 31 października br.  

w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdów z drogi na obszarze powiatu 

zawierciańskiego oraz ich parkowanie na parkingach strzeżonych w części dotyczącej 

wejścia w życie uchwały jako sprzecznej z zasadami techniki prawodawczej. 

Zawiadomienia o wszczęciu postępowań nadzorczych wpłynęły w dniu 2 grudnia br. 

− w dniu 16 grudnia br. nauczyciel Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej  

i Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej Nr 2 w Zawierciu przekazał do wiadomości 

Przewodniczącego Rady Powiatu pismo informujące Starostę  o wystąpieniu do dyrektora 
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Zespołu Szkół z wnioskiem o zabezpieczenie zapisu monitoringu wizyjnego w związku z 

zawieszeniem w pełnieniu obowiązków nauczyciela; 

− w dniu 17 grudnia br. Szpital Powiatowy w Zawierciu przekazał Komisji Zdrowia  

i Pomocy Społecznej informacje dotyczące  porad  lekarskich  i  wizyt  pielęgniarskich   

w nocnej i świątecznej opiece zdrowotnej  zrealizowanych  w  okresie  od  1 lipca do  

30 listopada 2024 roku oraz  pismo  z Narodowego Funduszu Zdrowia  w sprawie 

stwierdzenia zgonu przez lekarza nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej; 

− w dniu 19 grudnia br.  Starosta przekazała informację w sprawie działań kontrolnych  

w Ośrodku Interwencji Kryzysowej funkcjonującym w strukturach Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Zawierciu podjętych w związku z nieprawidłowościami  

w funkcjonowaniu Ośrodka wskazanymi w Uchwale Nr IX/93/24 Rady Powiatu 

Zawierciańskiego w sprawie skargi na Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Zawierciu, podjętej na poprzedniej sesji w dniu 28 listopada;  

− w okresie sprawozdawczym do Biura Rady Powiatu wpłynęły informacje przygotowane 

przez wydziały Starostwa i jednostki organizacyjne powiatu dotyczące tematów 

wiodących posiedzeń stałych Komisji w miesiącu grudniu; 

− w okresie przedświątecznym korespondencję zdominowały życzenia z okazji Świąt 

Bożego Narodzenia składane  przez włodarzy samorządów, przedstawicieli powiatowych 

służb, inspekcji i straży oraz jednostek organizacyjnych powiatu.   

 

 

Ad.20.) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław Kleszczewski poinformowała, że dniu dzisiejszym 

radny Wojciech Siejka złożył interpelację w sprawie podjęcia działań zmierzających do 

remontu drogi powiatowej Nr 1752 S na odcinku od skrzyżowania z ulicą Główną do 

skrzyżowania z ulica szkolną w Wierbce, gmina Pilica. Dodał ponadto, że odpowiedzi na 

interpelacje radnego Pawła Sokoła złożone na poprzedniej sesji zostały udzielone w terminie 

ustawowym. Z treścią złożonych interpelacji oraz udzielonych odpowiedzi można zapoznać 

się  na stronie internetowej Starostwa, w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 

ogłoszeń przy Biurze Rady Powiatu. 

Przypomniał również, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym interpelacje  

i zapytania należy składać w formie pisemnej. 

  

Nikt z radnych nie zgłosił się do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

 

Ad.21.) 

 

Nikt z radnych nie zgłosił się do zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad. 

 

Z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia Przewodniczący Rady Powiatu Jarosław 

Kleszczewski przekazał życzenia zadowolenia, spokoju i radości. Niech ten świąteczny 

magiczny czas będzie okazją do odpoczynku oraz spotkań z rodzinami i  najbliższymi. Życzył 

wszystkim dążenia do realizacji własnych celów i realizacji wszelkich zamierzeń i wszelkiej 

pomyślności.  

 

Starosta Teresa Mucha-Popiel również złożyła najserdeczniejsze życzenia pomyślności, 

radości, takiego wzajemnego ciepła, które można sobie dawać, dla nas wszystkich 

zgromadzonych na sesji oraz dla wszystkich mieszkańców powiatu zawierciańskiego.    
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Ad.22.) 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad, dziękując wszystkim za przybycie  Przewodniczący Rady 

Powiatu Jarosław Kleszczewski zamknął obrady X sesji Rady Powiatu Zawierciańskiego.   

 

Zakończenie obrad nastąpiło o godz. 13.00. 

 

  

 

Protokół sporządziła:                        Przewodniczący Rady Powiatu 

/-/ Anna Bryła                  /-/ Jarosław Kleszczewski    

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


